
Protokół Nr 155/2017 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 

w dniu 11 grudnia 2017 r. 
 

 

 

Obecni wg załączonej listy. 

Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1200 

Porządek obrad: 

1.  Przedstawienie projektu porządku obrad 

2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu 

3.  Korespondencja bieżąca 

4.  Uchwały Zarządu 

5.  Omówienie najbliższej XXXIX Sesji 

6.  Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 

7.  Informacje i wolne wnioski 

 

 

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie. 
 

ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie. 
 

ad.3. Korespondencja bieżąca: 

 BR-04.0350.9.1.2017 Rada Miasta Krakowa – zaproszenie na Konwent Przewodniczących 

na dzień 15.12.2017r – p. A. Dziedzic 

 OŚR.6341.184.2017 Starosta Wielicki – obwieszczenie - Komisja Budownictwa  

i Infrastruktury Komunalnej, tablice ogłoszeń 

 ML-02.710.62.2017.MZ Wydział Mieszkalnictwa – dot. XVI edycji Programu Pomocy 

Lokatorom – Komisja Spraw Mieszkaniowych  

 p. Tomasz J. dot. automatu biletowego na pętli Na Wzgórzach – zapytanie w tej sprawie 

zostanie wysłane do ZIKiTu 

 

ad.4. Uchwały Zarządu 

Brak 

 

ad.5. Omówienie najbliższej XXXIX Sesji 

Zarząd na poprzednim posiedzeniu ustalił następujący projekt porządku obrad XXXIX Sesji 

Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” zwołanej w na dzień 14 grudnia 2017r.  : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:   

4.1 korekty zadań Dzielnicy XVII w roku 2018 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.894.2017.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych.  Pozytywna opinia Zarządu 



4.3 opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Łuczanowickiej 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

4.4 opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Lubockiej 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

4.5 opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Sybiraków 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

6 Interpelacje i zapytania 

7 Oświadczenia i komunikaty 
 

 

ad.6. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 

 pismo do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w sprawie usunięcia wad na 

parkingu wzdłuż ul. Architektów  

 pismo Państwa Zofii i Janusza G. w sprawie pomnika (figury) przed blokiem w os. Na Stoku 

przesłane do Powiatowego Nadzoru Budowalnego   

 pismo p. Katarzyny Frankiewicz w sprawie namalowania linii poziomych na 

ul. Łuczanowickiej przesłane do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu   

 odpowiedź na pismo Zarządu Zielni Miejskiej w sprawie pomnika(figury) przy bloku w os. 

Na Stoku 

 pismo p. Leszka Zaleńskiego w sprawie niszczenia drogi i pobocza ul. Kantorowickiej 

przesłane do Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu   

 mail do ZIKiTu w sprawie naprawy chodnika wzdłuż ul. Kocmyrzowskiej 

 

ad.7. Informacje i wolne wnioski 
Członkowie Zarządu omówili sprawy organizacyjne dot. spotkania noworoczno - opłatkowego 

organizowanego przez Członków Zarządu.  

Następnie Przewodniczący odczytał pismo jakie wystosował do Księdza J. Stryczka z prośbą o 

wygłoszenie prezentacji podczas Konferencji na temat kształtowania postaw obywatelskich 

zaplanowanej na dzień 9.01.2018r. 

  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Rady 

Dzielnicy XVII o godz.1345 

 

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII odbędzie się 18 grudnia 2017r. o godz.1200 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


